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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 11 iulie 2022, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni, Baloga Csilla - 
sat Chilieni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Kádár Imola, Kondor Ágota, Toth-Birtan 
Csaba. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 944/2022. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina viceprimarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu 
Gheorghe.  
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Bună ziua. Aș 
dori să facem o prezență.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Am începe ședința de azi. Avem două puncte pe ordinea de zi, respectiv aș 
dori să propun pe ordinea de zi un punct D1, D2 și D3. La punctul D1 este vorba de (vă 
spun în limba română, că este mai ușor).” (lb.m.): ”privind aprobarea inițierii demersurilor 
în vederea solicitării emiterii unei Hotărâri de Guvern privind schimbarea destinației 
complexului sportiv situat în strada Bánki Donáth nr. 25. Punctul D2: privind modificarea 
devizului general al Documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul 
de investiţii: „Reabilitarea clădirii principale, clădire internat și clădire veche (fosta 
tipografie „Jókai„) la Colegiul Național ”Székely Mikó” din Municipiul Sfântu Gheorghe, 
judeţul Covasna, aprobat prin HCL nr. 169/2016, cu modificările și completările ulterioare. 
Și un punct D3: privind aprobarea actualizării devizului general aprobat prin HCL nr. 
295/2016 privind aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, pentru 
obiectivul de investiții „Reabilitarea clădirilor principale, corp A-B, clădire bibliotecă la 
Colegiul Național Mihai Viteazul din municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna”, cu 
modificările și completările ulterioare.” (lb.m.): ”Aș dori întroducerea acestor puncte pe 
ordinea de zi, vă rog să votați. Să votăm în așa fel, încât să zicem separat, că sunt de acord 
ca punctul D1, D2 și D3 să fie întroduse pe ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 
pe ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 



luarea pe ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe ordinea de zi 
a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 
pe ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe ordinea 
de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu luarea pe ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ: (lb.m.): „Sunt și eu prezent și sunt de 
acord cu luarea pe ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): ”Sunt prezent și eu. Sunt de acord cu 
luarea pe ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Între timp s-a mai 
alăturat cineva? 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Și Magyarosi 
Imola este de acord cu luarea pe ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Vajna László). 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mai este cineva, 
care ar avea de adăugat ceva la Diverse. Dacă nu, vă rog să Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ: (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 



zi.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu Vajna László sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate. 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Înainte de a intra 
în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din 
O.U.G. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. Sunt astfel de situații?” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Da, eu Jancsó Éva nu aș dori să particip 
la deliberarea și la votarea punctului 2. Este vorba de aprobarea Proiectului tehnic pentru 
obiectivul de investiții: „Modernizare strada Irinyi János.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Altcineva? În cazul în care nu mai sunt, aș dori să vă prezint punctele de pe 
Ordinea de zi.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
fezabilitate pentru obiectivul de investiții: „Amplasare semafoare cu buton pentru pietoni – 
str. Libertății”. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Pe fondul creșterii 
volumului de trafic pe aceast traseu, inițiem amplasarea unui semafor de buton, în valoare 
de 183.375,35 lei. Vă rog să aprobați acest lucru. Comisiile I, II și V au avizat favaorabil 
acest proiect de hotărâre. Vă rog să votați.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 278/2022. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului 
tehnic pentru obiectivul de investiții: „Modernizare strada Irinyi János”. Prezintă: Vargha 
Fruzsina, viceprimar. 



 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Datorită faptului, 
că str. Irinyi János este într-o stare necorespunzătoare atât pentru pietoni, cât și pentru 
autoturisme, de aceea am dori moderinarea străzii. Valoarea totală a investiției este de 
1.504.520 lei. Vă rog să votați. D-na Jancsó Éva nu votează la acest punct.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Jancsó Éva), HOTĂRÂREA NR. 279/2022. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii 
demersurilor în vederea solicitării emiterii unei Hotărâri de Guvern privind schimbarea 
destinației complexului sportiv situat în strada Bánki Donáth nr. 25. Prezintă: Vargha 
Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Este vorba de o 
solicitare pentru emiterea unei Hotărâri de Guvern în privința complexului sportiv situat în 
strada Bánki Donáth nr. 25, prin care am dori să adeverim faptul că deși vom desființa 
complexul sportiv situat în strada Bánki Donáth nr. 25, în oraș avem, sau în viitor se vor 
înființa complexe sportive, care vor putea înlocui acele funcții, care se regăsesc acolo. Vă 
rog să votați despre acest lucru.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Îmi cer scuze, și eu sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 280/2022. 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea 
devizului general al Documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul 
de investiţii: „Reabilitarea clădirii principale, clădire internat și clădire veche (fosta 
tipografie „Jókai„) la Colegiul Național ”Székely Mikó” din Municipiul Sfântu Gheorghe, 
judeţul Covasna, aprobat prin HCL nr. 169/2016, cu modificările și completările ulterioare. 
Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Datorită creșterii 
costurilor materialelor de construcție trebuie modificat și prețul investiției, care acum este 
în valoare de 22.244.374 lei. Vă rog să votați.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 281/2022. 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
actualizării devizului general aprobat prin HCL nr. 295/2016 privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, pentru obiectivul de investiții 
„Reabilitarea clădirilor principale, corp A-B, clădire bibliotecă la Colegiul Național Mihai 
Viteazul din municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna”, cu modificările și 
completările ulterioare. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Din motive 
similare se modifică valoarea investiției, care acum este în valoare de 20.092.423 lei. Vă 
rog să votați.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul D3.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ: (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 282/2022. 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Am ajuns la finalul Ordinii de zi. Mulțumesc frumos pentru prezență și vă doresc o 
zi frumoasă.” 
 
 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de ___________. 
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